
  Protokół nr 1/XII/2014 
posiedzenia Komisji Ładu Społeczno – Prawnego  

Rady Miejskiej w Łodzi 
z dnia  9 grudnia 2014  r. 

I. W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Członkowie Komisji  

    - stan..................14 

    - obecnych.........13 

    - nieobecnych......1 

2. Zaproszeni goście – według listy 

Zaproszenia dla radnych i gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do  protokołu.  

Listy obecności stanowią załączniki nr 3 i 4 do  protokołu.  

II. Proponowany porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

2. Wybór Przewodniczącego Komisji. 

a/ zgłaszanie kandydatów, 

b/ prezentacja kandydatów, 

c/ głosowanie. 

3. Przejęcie prowadzenia obrad przez Przewodniczącego Komisji. 

4. Ustalenie liczby Wiceprzewodniczących Komisji. 

5. Wybór Wiceprzewodniczących Komisji. 

a/ zgłaszanie kandydatów, 

b/ prezentacja kandydatów, 

c/ głosowanie. 

6. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

III. Przebieg posiedzenia  
 
Ad 1 
Otwarcie posiedzenia przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

    Pierwsze posiedzenie Komisji Ładu Społeczno-Prawnego otworzył Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Łodzi p. Tomasz Kacprzak. Radni przyjęli proponowany porządek 
posiedzenia.  
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Ad 2 
Wybór Przewodniczącego Komisji. 

Prowadzący posiedzenie Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak 
zwrócił się do radnych z prośbą o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji.  

Radny p. Jan Mędrzak zaproponował w imieniu Klubu Radnych Platformy 
Obywatelskiej kandydaturę radnego p. Andrzeja Kaczorowskiego. Poinformował, że  
p. Kaczorowski jest absolwentem Wydziału Dziennikarstwa i Polityki Społecznej 
Uniwersytetu Warszawskiego. Ukończył także podyplomowe studia w zakresie zarządzania 
organizacjami. Był wieloletnim Dyrektorem Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
Obecnie jest Dyrektorem Wojewódzkiego Urzędu Pracy. W poprzedniej kadencji był 
Przewodniczącym Komisji Ochrony Zdrowi i Opieki Społecznej. 

Radny p. Andrzej Kaczorowski wyraził zgodę na kandydowanie. Podziękował za 
dobrą opinię i  zaufanie, stwierdził, że dołoży starań, aby sprostać oczekiwaniom. 
Bezpieczeństwo mieszkańców, współpraca  z Policją, Strażą Miejską, organizacjami 
pozarządowymi i społecznościami lokalnymi będzie priorytetem działań. Podkreślił, że 
w kwestii poprawy bezpieczeństwa mieszkańców jest jeszcze wiele do zrobienia. 

Ponieważ nie było innych zgłoszeń, Prowadzący zwrócił się z pytaniem, kto z radnych 
jest za powołaniem kandydata na Przewodniczącego Komisji. 

Za powołaniem głosowało 12 radnych,  

przeciw  0,  

wstrzymało się  1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał głos wybranemu Przewodniczącemu 
Komisji.  

Ad 3 
Przejęcie prowadzenia obrad przez przewodniczącego Komisji 

Prowadzenie obrad przejął przewodniczący Komisji, który podziękował radnym za 
wybór i zaufanie. 

Ad 4 
Ustalenie liczby wiceprzewodniczących Komisji 
Przewodniczący Komisji  p. Andrzej Kaczorowski zaproponował, aby Komisja miała 
dwóch Wiceprzewodniczących. Radni nie wnieśli uwag do propozycji Przewodniczącego. 
Komisja jednomyślnie 13 głosami „za” zdecydowała o wyborze dwóch 
Wiceprzewodniczących Komisji. 
 
 
Ad 5.  
Wybór Wiceprzewodniczących Komisji. 

W imieniu Klubu Radnych Sojuszu Lewicy Demokratycznej radny p. Grzegorz 
Matuszak zgłosił kandydaturę radnego p. Macieja Rakowskiego na Wiceprzewodniczącego 
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Komisji. Poinformował, że p. Maciej Rakowski jest radnym od 5 kadencji. Jest adwokatem  
i wykładowcą prawa na Uniwersytecie Łódzkim. W poprzedniej kadencji pełnił funkcję 
Przewodniczącego Komisji Ładu Społeczno-Prawnego. 

Radny p. Maciej Rakowski wyraził zgodę na kandydowanie.  

Wynik głosowania : „za” – 12 głosów , „przeciw” – 0 głosów , „wstrzymujących się”-  
0 głosów. 

Radny nie brała udziału w głosowaniu. 

W imieniu Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości radny p. Waldemar Buda zgłosił 
kandydaturę radnego p. Radosława Marca na Wiceprzewodniczącego Komisji. Pan Marzec 
jest debiutantem w Radzie Miejskiej. Zapewnił, że wykształcenie p. radnego, pracowitość 
 i zaangażowanie okaże się gwarantem dobrej pracy w Komisji. 

       Radny p. Radosław Marzec wyraził zgodę na kandydowanie. 

Wynik głosowania : „za” – 12 głosów , „przeciw” – 0 głosów , „wstrzymujących się”-  
1 głos. 

Ad 6 
Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby kolejnym  posiedzeniu w dniu 16 grudnia br.  
o godz. 12.30,  Komisja zajęła się zaopiniowaniem projektu budżetu miasta na 2015 r. . 

Ustalono także, że stałym dniem posiedzeń Komisji będą wtorki o godz. 12.30. 

Na tym prowadzący zamknął posiedzenie.  

                                                                                                  Przewodniczący 
                                                                                        Komisji Ładu Społeczno-Prawnego 

 

                                                                                                Andrzej Kaczorowski 

Protokół sporządziła 

Joanna Kaźmierczyk                                                                

 

 


